
Zápis z porady obecního zastupitelstva v Kališti, ze dne 17.1.2007. 

Poradu obecního zastupitelstva zahájil starosta v 18,00 hod. Uvítal přítomné, chybí 
Lojda Jaroslav a Jakoubek. Jako ověřovatele dnešního zápisu určuje starosta p.Kaláška. 

Se zápisem z minulé porady seznamuje místostarosta Jindřich Kučera. Jelikož k zápisu 
nejsou připomínky, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Zpráva starosty: 

Starosta seznamuje se směrnicí na dotace programu rozvoje venkova. Žádost o tuto 
dotaci se musí podat do konce ledna. Garantuje se 104.000,-Kč, což je 60% na 
akci, na kterou se požádá. Dalších 40% musí zaplatit obec ze svých prostředků. 

- Pan František Dvořák podal žádost o pokácení pěti ks.náletových dřevin na své 
zahradě. 

Je zaveden nový provozní deník na vodní hospodářství. 

- Starosta seznamuje se stížností p. Dufka na nepořádek nad obcí. Hlavně na pana 
Prokůpka, který má na obci oplocený pozemek pro své psy a veškeré výkaly 
vyhazuje na obecní pozemek. 

- Dále starosta informuje, že nám dává výpověď účetní a musíme za ní shánět 
náhradu. 

- Od 1.1.2007 vyšla vyhláška o možnosti navýšení platu zastupitelům. 

Diskuze: 

Zastupitelé se vyjadřují k nepořádku na obci. P. Lojda Jan po prohlídce na místě spolu 
se starostou se pokusí ještě než napadne sníh zajistit shrnutí a uklizení obce. Starosta všude, 
kam se vyváží odpadky umístí cedule se zákazem. 

P. Krafka má požadavek, zda by se z rozpočtu obce, kapitoly SDH mohly zaplatit dvě 
uniformy pro hasiče. Zastupitelstvo souhlasí. 

Zastupitelé žádají starostu o prověření, zda je s p.Prokůpkem udělaná smlouva na 
pronájem pozemku, kde má kotce na psy. 

Závěrem porady poděkoval starosta všem za účast a poradu ukončil. 


